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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  karlovarská oblast  

č. 3/2024 

Den konání 13.3.2024 

Místo konání Pegas Děpoltovice 

Čas  Od  18,30 Do  20,30  

     

Přítomnost členů OV Ing. Marcela Šímová  Přítomna 

Ing. Kristýna Bock Fialová Omluvena 

Radka Bobková Přítomna 

Petra Javůrková Přítomna 

Helena Lahodná ml. Přítomen 

Roman Krejčík Přítomen 

Martin Šíma Přítomen 

Přítomnost dalších osob  Vít Čmolík  sekretář oblasti Přítomen 

 Aleš Suchánek Přítomen on-line 

Prezenční listina přítomných osob netvoří přílohu tohoto zápisu 

Program jednání: ing. Šímová přivítala přítomné členy na schůzi OV 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 

Schválení programu jednání 
Nabídka triček pro oblast – p. Černohous 
Připojení p. Aleše Suchánka on-line – dotazy a připomínky OV 
Hobby závody Pegas Děpoltovice - Výzva pro pořadatele hobby soutěží 
ZZVJ a příprava na ZZVJ, plán a vyhodnocení 
Schválení triček pro účastníky MČR 
Podněty k projednání na VV 
Různé 

Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Navržený program 

Usnesení  
č.1 3/1/24 

OV schvaluje navržený program  

hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
 

OV vyslechl nabídku p. Černohouse 
 -nabídka triček pro účastníky MČR s logem KO ČJF 
- cena by se odvíjela od množství – cca 500,-Kč/kus 

Usnesení 
č. 2 3/2/24 

OV neakceptuje nabídku z důvodu vyšší ceny oproti nabídce 
z Equiservisu  

hlasování Pro: 5                               Proti: 0                                Zdržel se:  0 

3. 
 
 
 
 
 
 
 
 
. 

On-line připojení p. Aleše Suchánka – komise pořadatelů 
- připomínky ke kalendáři ČJF – po schválení byly vkládány seriály, což 
ovlivňuje pořadatele a změny v kalendáři 
- vysvětlení refreshingu stavitelů – proč byl zrušen v naší oblasti – bude 
prováděn centrálně zahraničními lektory, návrh na podporu asistentů stavitelů 
ze strany ČJF – bude projednáváno na VV a Radě 
- pro hobby závody doporučit rozdělení pro pony a velké koně 
- do seriálů ČJF doplnit konečné ceny do finálových kol seriálů 
- kategorizace soutěží – žádost o podporu ze strany komise pořadatelů 
- žádost OV o podporu změny stanov    

Usnesení 
č.3  3/3/24 

OV KO ČJF schvaluje STP a podporu MČR a  OM nominací rozhodčích, 
oblastní kola NP a Pravidla Karlovarské jezdecké ligy 

Hlasování Pro: 6                                  Proti: 0                                Zdržel se: 0 
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4. 
 
 

Doplnění kalendáře o hobby závody 
Pegas Děpoltovice na základě hlášení hobby závodů na NSA žádá o 
doplnění kalendáře o hobby závody v termínech:  
14.4.24, 22.6.24, 23.6.24, 14.7.24, 4.8.24, 13.10.24  
VÝZVA PRO SUBJEKTY pokud někdo chce ještě vložit hobby závody do 
kalendáře schvaluje OV vložení bez poplatku    

Usnesení  
č.4 3/4/24 

OV KO ČJF schvaluje doplnění kalendáře ČJF o hobby závody v KO ČJF 
bez poplatku 

Hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 

5. 
 
 
 
 
 
 

Příprava na ZZVJ, ZZVJ 2024 KO ČJF – pořadatel Pegas Děpoltovice 
Příprava na ZZVJ skok  a příprava na ZZVJ drezura proběhlo bez závad 
ZZVJ všeobecná, pony, drezura – 16.3.2024 Pegas Děpoltovice sekretář 
připraví podklady a vyúčtování na ČJF včetně fa za pronájem areálu 
Komise Hlavní komisař ing. J. Šíma, komisaři: ing, M. Šímová , Mgr,T. Kavka 
ZZVJ Mariánské lázně – termín 28.3.2024, při nenaplnění počtu bude 
zorganizováno hobby jezdecké minimum ve stejný termín  
Komise:  Hlavní komisař V.Čmolík, komisaři  E.Šimáčková,  J. Nachtigalová 

Usnesení  
č.5  3/5/24  

OV Schvaluje konání ZZVJ včetně komisí a zaslání proplacení na ČJF  
Zapsání akcí do JIS zajistí sekretář KO ČJF 

Hlasování Pro: 6 Proti:0 Zdržel se:0 

6. OV schvaluje objednávku na trička pro účastníky MČR od Equiservisu 
Zajistí p. Radka Bobková – cena 350,- počet bude upřesněn na základě 
odhadu počtu účastníků včetně velikostí 

Usnesení  
č.6  3/6/23 

OV schvaluje objednávku triček pro účastníky MČR 
Administraci zajistí p. Bobková s H. Lahodnou ml. 

Hlasování Pro: 6 Proti:  Zdržel se:  

7. Podněty k projednání na VV 
1. OV žádá komisi vzdělávání, aby při zrušení důležitých školení byl 
eventuálně určen náhradní školitel, aby účastníci nebyli informování pouhý 
den před konáním školení. 
2. OV žádá, aby vyhodnocování akcí v JIS souhlasilo dle dokumentu 
vzdělávání. Některá školení nejsou v JIS zadána včetně hobby jezdeckého 
minima. 

Usnesení         
č.7 3/7/23 

OV schvaluje zaslání podnětů na VV 
Sekretář oblasti zašle podněty na sekretariát ČJF 

Hlasování Pro: 6                                   Proti:                            Zdržel se: 

8. 
8.1. 

Různé 
Radka Bobková se zúčastnila první seznamovací schůzky ekonomické 
komise ČJF v Praze  a informovala o jejím průběhu. 

8.2. Příští schůze   v Chebu 25.4.2024 – od 18,30 hodin 
Zajistí sekretář KO ČJF 

 
Zapsal:  Vít Čmolík, sekretář KO ČJF  
 

           


